

ONE DAY EXPERIENCE

• 大稻埕老屋散策 •



Le coin du Voyageur
Travel Service Co., Ltd.

大稻埕漫步 → 台式老屋餐廳 → 手作體驗

Promenade at Dadaocheng → Lunch of Taiwanese cuisine → Immersive Experience

• 9:30 - 16:00 •



大稻埕漫步 Promenade at Dadaocheng

在專業的導遊帶領下，穿梭於歷史悠久的迪化街，探索其獨特的古蹟建築和文化氛圍，透過探索當地的傳統產業，如茶葉、布料和食材乾貨等，深入了解大稻埕昔日繁榮的商業中心，感受其歷史脈絡與經濟活力，欣賞老街新貌之間的對比景觀，見證古往今來的傳承與衰榮。

Guided by a local tour professional, we traverse the historically rich Dihua Street, delving into its unique blend of ancient architecture and cultural ambiance. Through exploration of local traditional industries like tea, fabrics, and dry goods, we gain profound insight into Dadaocheng's erstwhile bustling commercial hub, feeling the pulse of its historical context and economic vitality.

台式老屋餐廳 Lunch of Taiwanese cuisine

在百年的紅磚老屋裡，稻舍Rice & Shine 食材選自迪化街南北貨，經典台菜配上豬油拌飯，每道料理手工製作，搭配大稻埕20年代茶款，重溫懷舊風情。

In the over 100-year-old Mihang red brick house, the fifth generation of Dadaocheng Rice Milling Company returns home, Cook a bowl of Taiwanese rice. The ingredients are sourced from local merchants and markets. Every dish is gathered and treasured locally.

手作體驗 Immersive Experience

以親身體驗感受大稻埕及台灣文化的精華。不論是參與手作美食料理、台灣茶道、或絹布印花手作。亦或在古老的台灣老宅中享受精緻的下午茶，品嚐精緻茶點。短暫但充實的行程將帶給您一場難忘的文化之旅。

The best way to immerse yourself in the essence of Dadaocheng and Taiwanese culture is through immersive experiences. Whether it's participating in cooking workshop, Taiwanese tea ceremonies, or silk printing, these activities offer a unique insight into Taiwan's rich heritage. Alternatively, indulging in exquisite afternoon tea in a historic Taiwanese mansion, and savoring delicate tea delicacies, provides a luxurious and authentic experience. The brief but fulfilling journey promises an unforgettable cultural adventure.



Immersive Experience 深度體驗

TUE	WED	THU	FRI	SAT	SUN	MON
料理手作 鳳梨酥 Pastry Workshop Pineapple Cake	料理手作 小籠包 Pastry Workshop Xiao Long Bao	料理手作 鳳梨酥 Pastry Workshop Pineapple Cake	料理手作 小籠包 Pastry Workshop Xiao Long Bao	台灣茶道體驗 + 百年老宅下午茶 Taiwanese tea ceremony + Afternoon tea in the old house	染料印花手作 + 百年老宅下午茶 Fabric Printing Workshop + Afternoon tea in the old house	台灣茶道體驗 + 百年老宅下午茶 Taiwanese tea ceremony + Afternoon tea in the old house